



305 Milner Ave, Suite 801
Scarborough, ON M1B 3V4
Phone: 416-299-9739 • Fax: 416-299-3480
Web: cupe.on.ca E-mail: cupeont@web.net

DATE: July 2009
TO: All Affiliated Locals, District Councils and Staff Representatives
FROM: Sid Ryan and Fred Hahn
RE: LOIS HILL SCHOLARSHIPS

Once again we are inviting applications for two scholarships in memory of Lois Hill, a long-time CUPE activist and former president of Local 778.

The scholarships are worth \$500 each and they are open to Aboriginal members, or the children of Aboriginal members, to undertake a course of post-secondary studies for the 2008/2009 academic year.

We want to emphasize the importance of encouraging members to submit applications for these scholarships this year.

In order to qualify, an applicant must be accepted into a program of study at a public or union-based institute of post-secondary education. Academic merit, or the equivalence in career experience, are the principals governing the selection of successful candidates.

Applicants should write a letter to CUPE Ontario outlining their academic qualifications, their career experience, and indicate why they should be accepted for a scholarship. The particular course of study and education institution must also be stated in the letter. Applications should be received at CUPE Ontario no later than September 7, 2009.

A Division committee will select the successful candidates. Applicants will be informed of the committee's decision before the end of September.

In solidarity,

A handwritten signature in black ink that reads "Sid Ryan".

Patrick (Sid) Ryan
President

A handwritten signature in black ink that reads "Fred Hahn".

Fred Hahn
Secretary-Treasurer



305, avenue Milner, bureau 801
Scarborough (ONTARIO) M1B 3V4
Téléphone : 416-299-9739
Télécopieur : 416-299-3480
Web : cupe.on.ca Courriel : cupeont@web.net

DATE : Le juillet 2009

DESTINATAIRES : Toutes les sections locales affiliées, tous les conseils régionaux et conseillères et conseillers syndicaux

EXPÉDITEURS : Sid Ryan et Fred Hahn

OBJET : BOURSES D'ÉTUDES LOIS HILL

Encore une fois, nous vous invitons à soumettre vos candidatures pour deux bourses d'études à la mémoire de Lois Hill, une militante du SCFP de longue date et ex-présidente de la section locale 778.

Les bourses sont de 500 \$ chacune et elles sont offertes aux membres autochtones ou aux enfants de membres autochtones afin que ces personnes puissent suivre un cours d'études postsecondaires pour l'année universitaire 2008-2009.

Nous tenons à souligner à quel point il est important d'encourager les membres à soumettre leur candidature pour ces bourses cette année.

Afin d'être admissible, une candidate ou un candidat doit être accepté dans un programme d'études d'un établissement public ou syndical d'enseignement postsecondaire. Le mérite académique, ou l'équivalence en expérience professionnelle, sont les principes qui régissent le choix des candidates ou candidats.

Les candidates et les candidats doivent écrire une lettre au SCFP-Ontario soulignant leurs certificats d'études ou leur expérience de travail, et indiquer pourquoi elles ou ils devraient être choisis pour obtenir une bourse. Le programme d'études et l'établissement d'enseignement particuliers doivent également être mentionnés dans la lettre. Les candidatures doivent être reçues au bureau du SCFP-Ontario au plus tard le 7 septembre 2009.

Un comité de la division choisira les deux candidatures retenues. Ces personnes seront informées de la décision du comité avant la fin septembre.

Nous vous prions d'accepter nos sentiments de solidarité.

Le président,

Patrick (Sid) Ryan

Le secrétaire-trésorier,

Fred Hahn